
 

 

 

Side 1 

 

Unge- og Kulturcenterets bestyrelsesmøde 
Torsdag 10. juni 2021, Kl. 17.00 – 20.00 

UKC, Syrevej 19, 3300 Frederiksværk 
Sommerafslutning 

 
 
Mødested: UKC, Krealokalet 

 
Medlemmer af Ungdomsskolebestyrelsen:  
Frederik Germann 
Kirsten A. Lauritsen 
Rolf Møller Hansen 
Sanne Falther Svankilde 

Per Rudbeck 
Tina Olsen 

Lone Koefoed 
Lars Schytt Larsen 
Hamza Zaman 
Bella Leidesdorff 

Byrådsmedlem – Formand 
Byrådsmedlem - Næstformand 
Organisationerne   
Forældrerepræsentant  

Medarbejderrepræsentant 
Medarbejdersup. 

Medarbejderrepræsentant 
Foreningerne  
Elevrepræsentant 
Elevrepræsentant 

 

Mødedeltagere uden stemmeret deltager ad hoc:  
Ulrich Mehr  Leder af Unge- og Kulturcentret 
Anni Damkjær  Afd. Leder Klub og Ungdomsskole 
 

Afbud: Bella og Rolf 

1. Godkendelse af referat og samt punkter til eventuelt: 

Der et par spørgsmål til sidste mødes referat. om vi får svar på under punkt 2.  

Det ene vedr. Olliestedet (kommer under næste punkt) 

Det andet vedr. drøftelsesreferatet om strukturændringer. Punkt 2 (øverst side 2) 

“Tematisering af klubberne?”.  

Spørgsmålet gik på en manglende erindring om at have talt om det, men vi konstaterede, at 

det blev omtalt på mødet med Mads, men uden en egentlig konklusion til følge.  

 

2. Information fra formanden: 

Vedr. Olliestedet, så er udkastet sendt til formanden for udvalget. Frederik har ikke hørt noget 

endnu, og forventer først svar i august. 

Vedr. Sagen med strukturændringer i UKC, så slutter vi mødet i dag med at aftale et par 

datoer. Deadline for høringssvar er d. 25.august. 

På Hundested Skole har man fået accept til at etablere en skovhave. Det betyder, at der bliver 

inddraget yderligere et areal fra Klub Regnbuen. Vi vil tage initiativ til at mødes med skolens 

ledelse med henblik på at aftale nogle rammer for samarbejdet.  

 

3. Status Ungerådet og tilhørende projekter 

Hamza fortæller om Grundlovsarrangementet i Gjethuset i lørdags. Det var kun for unge, og 

det var et godt arrangement. Der kom ikke så mange deltagere som håbet. Gode taler og en 

god komiker der var hyret. Arrangementet blev stablet på benene på kort tid, så måske derfor 

det ikke blev så godt besøgt.  

Om containeren er der ikke så meget nyt siden sidste best.møde. Der mangler datoer fra den 

organisation, der skal stå for workshops 



 

 

 

Side 2 

 

4. Status fra Ti’eren: 

De er i fuld gang med eksamener plus planlægning af næste skoleår. Dimissionsfest mandag d. 

21.juni. Der er lige nu 57 tilmeldt kommende skoleår. Herunder også elev til det nyetablerede 

tilbud “10A+”. Her en man i gang med visitationsproceduren.  

En af lærerne skal på barsel (engelsk og dansk) og en anden lærer skal i gang med en 

linjefagsuddanelse i fysik/kemi.  

Der er ansat to nye medarbejdere til 10A+, en lærer og en pædagog. De starter begge d. 

1.august. 

 

5. Status fra Klubberne og Ungdomsskolen 

Drøftelse af hvorvidt vi kan tage børn/unge med fra andre kommuner. Unge som er i 

sommerhus eller på besøg hos familie i Halsnæs. Der er enighed om at vi primært er til for 

kommunens unge, men at fætre og kusiner til “vores” unge godt kan komme med. 

 

Ungdomsskoleprogram; grafikeren arbejder pt. med det materiale, vi har sendt til ham. Vi har 

lige nu set forslag til forside og sender tekst frem og tilbage disse uger. Vi lover at sende til 

bestyrelsen så snart vi har et færdigt program i hus. 

 

Krudtværksfestival afholdes d. 11. september i år. Vi stabler nogle boder og aktiviteter på 

benene. Snakker om det igen på næste møde, men hermed en opfordring til at overveje, om 

bestyrelsen kan deltage og bakke op om reklame for UKC, - åbne værksteder og aktiviteter.  

 

6. Ambassadører på skolerne 

Forslag om at få et korps af folk, lærere f.eks., der kan reklamere for UKC. Personer, der har 

en opdateret viden om hvad der foregår i UKC, udbreder kendskabet til UKC på 

personalemøder, har adgang til at printe og ophænge plakater (og tage dem ned igen) osv. 

Der er enighed om at godkende forslaget og Ulrich tager det op i skoleledergruppen. Hensigten 

er at vi aflønner personerne 

7. Eventuelt 

Intet at bemærke, så vi skrider til allersidste punkt på dagsordenen, nemlig fællesspisningen.  

Her i referatet skal ligeledes lyde et ønske om en dejlig sommer til alle, med tak for et godt 

samarbejde i et på alle måder underligt skoleår. 

 

Næste møde; et møde om høringssvar, afholdes torsdag d. 15.august kl. 15:00-17:30 

 

 

 

Ref. AR 


